
Privacy Policy

Our Privacy Policy will be effective on January 1, 2024. From that date, this Privacy Policy will provide privacy details about how we manage your personal information and your use of DeYin products and services. Please take a moment to familiarize yourself with our Privacy Policy and let us know if you have any questions.

Our promise to you
Your privacy is very important to us. This privacy policy is a statement and commitment about the privacy of the DeYin application and is an integral part of the DeYin privacy policy. We recommend that you read DeYin's privacy policy carefully.

Ultimately, we want to provide the best experience for our users. If you have any questions about the data processing practices described in this Privacy Policy, please contact us. We can then answer your specific questions. We would love to receive any feedback from you.

I. About data storage
When the document is printed, the document will be uploaded to the cloud server and parsed into a picture for data transmission with the printer. When you upload the file and parse it into a picture, it will be saved locally for secondary printing, and the relevant documents from the cloud server will be deleted at the same time. , we will not save any user data.

II. Obtained permissions

In order to provide basic services, this application requires the following permissions from you to ensure the normal operation of the application:
(1) Mobile phone storage permissions

This permission allows the app to store or read data to ensure the use of basic functionality, such as caching personalization fonts and label files.

(2) Location information permissions

According to the regulations of the Android platform, when connecting to a Bluetooth device, authorization is required to obtain the location information of the mobile phone. This is only used to connect the device and does not upload your location information. If you do not agree to this permission, you will not be able to use the connected device's features. Other functions are not affected. You can go to "Settings">"Application">"DeYin">"Permissions" at any time and choose to turn off the above permissions.


III. Contact us

If you have any questions or feedback about this Privacy Policy, or would like to understand how we collect, use or disclose your personal information, please contact us for support and mention that your information relates to the "Privacy Policy". Our team will handle any rights requests you may have. If you have a particularly important issue to address, we may ask you to provide additional information.

Email: 836617727@qq.com
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我们的隐私政策将于2024年1月1日生效。从那一天起，此隐私政策将提供有关我们如何管理您的个人信息以及您使用DeYin产品和服务的隐私详细信息。请花些时间熟悉我们的隐私政策，如果您有任何问题，请告诉我们。

我们对您的承诺

您的隐私对我们非常重要。此隐私政策是关于DeYin应用隐私的声明和承诺，是DeYin隐私政策的组成部分。我们建议您仔细阅读DeYin的隐私政策。

最终，我们希望为我们的用户提供最佳体验。如果您对此隐私政策中描述的数据处理做法有任何疑问，请与我们联系。然后，我们可以回答您的具体问题。我们很乐意收到您的任何反馈。

I. 关于数据存储
文档打印时，将会把文档上传到云服务器进行解析成图片，以便于和打印机进行数据传输，当您文件上传解析成图片后，保存于本地与便于二次打印，同时删除云服务器的相关文档，我们将不保存用户的任何数据。

II. 获得的权限

为了提供基本服务，此应用需要从您那里获取以下权限，以确保应用的正常运行：
(1) 手机存储权限

此权限允许应用存储或读取数据，以确保基本功能的使用，如缓存个性化字体和标签文件。

(2) 位置信息权限

根据Android平台的规定，在连接到蓝牙设备时，需要授权以获取手机的位置信息。这仅用于连接设备，不会上传您的位置信息。如果您不同意此权限，将无法使用连接设备的功能。其他功能不受影响。您可以随时进入"设置">"应用">"DeYin">"权限"，选择关闭上述权限。


III. 联系我们

如果您对此隐私政策有任何疑问或反馈，或者想了解我们如何收集、使用或披露您的个人信息，请联系我们以寻求支持，并提到您的信息涉及"隐私政策"。我们的团队将处理您可能遇到的相关权利请求。如果您有一个特别重要的问题需要解决，我们可能会要求您提供更多信息。

电子邮件：836617727@qq.com
